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>> Comarques 

Les pistes d'esquí del Pirineo, en 
''bones condicions'' tot i la calor 
Ferrocarrils de la Generalitat valora positivament la temporada 
i destaca l'alta afluencia d'esquiadors i escales entre setmana 

ORIOL BOSCH (ACN) 
La Vall de Boí 

nevades per tal de garantir 
la continu'itat de la tempo
rada i mi llorar els dominis. 

VUIT MILIONS D'EUROS . 
D'INVERSIÓ 

Boí Taüll va obrir les por
tes fa més de 30 anys i du
rant aquest temps ha vis
cut diversos episodis amb 
problemes economics que 
a vegades han fet perillar 
la seva continu'ltat. Des de 
fa 3 anys, forma part del 
grup FGC i s'han fet inver
sions per valor de prop de 
8 milions d'euros, que han 
permés renovar moltes 
instal·lacions que havien 
quedat obsoletes. 

La calor inusual d'aquest 
mes de gener i la falta de 
precipitacions no han evi
tat que les pistes d'esquí 
del Pirineu estiguin en 
bones condicions per a la 
practica de l'esport blanc. 
Així ho van destacar els 
responsables de Ferroca
rrils de la Generalitat de 
Catalunya (FGC) que ges
tionen estacions com la de 
Boí Taüll, on els darrers 3 
anys s'han fet inversions 
per valor de prop de. 8 mi
lions d'euros i gracies a la 
tecnología que ha permes 
produir neu quan ha fet 
fred, s'ha aconseguit oferir 
un bon domini esquiabls 
amb neu de "qualitat". 

FOTO_ ACN Esquiadors observant les vistes del Pirineu a l'estació de Boí Taüll Són coses que es veu
en com la substitució 
del telecadira que puja a 
Puig Falcó per un telees
quí més eficient. Enguany, 
s' instal·lara una t irolina 
que permetra saltar des 
del Pla de Vaques i arribar 
al poble de Boí i també es 
treballa en l'adequació de 
més circuits de senderis
me i BTI. 

A l'equador de la tempo
rada, el president de FGC, 
Toni Segarra, va apuntar 
que esta anant "relativa
ment bé" i són optimistes, 
ja que hi ha molta afluen
cia ·d'escolars entre set
mana i també aficionats el 

LaComissió 
Forestal de 
l~an, en marxa 
Després de dos anys de 
treball conjunt amb Ajun
taments i EMD, el govern 
d' Aran va constituir di
marts la Comissió Forestal, 
l'organ a través del qual es 
desenvolupara 1 'estrategia 
forestal de 1' Aran que vol 
aconseguir un aprofita-

cap de setmana. Segarra 
va explicar que fa unes 
setmanes hi va haver un 
parell d'episodis amb una 
borrasca més mediterrania 
i una altra de més atlantica 
que va deixar les estacions 
del gru¡:> "prou innivades" i 
juntament amb la neu pro
du"ida s'ha pogut posar-les 

• FGC espera neu pera 
garantir la continu"itat 
de la temporada 

en marxa i funcionant amb 
el 100% de desnivells i 
percentatges de pistes 
disponibles d'entre el 50 i 

ment "sostenible" deis re- ~,.... ..... ,.. _ ,... ~ ·· ~. ·· · i'l Foto de família amb 
cursos de la Val. els membres que configuren aquesta comissió 

el60%. En nombre de visi
tants, Segarra va admetre 
que sí que és cert que es
tan una mica per sota de 
la temporada passada en 
aquestes dates, tot i que 
continuen per sobre de la 
de fa dos anys. 

Des de FGC esperen que 
en uns dies hi torni a haver 

La Vall Fosca rep el certificat 
mundial de desti sostenible 

La destinacíó turística de 
la Vall Fosca va obtenir el 
28 de gener la certificació 
d'abast mundial Biosphe
re, que acredita que es 
treballa per desenvolupar 
iniciatives sostenibles i es 
fomenta la singularitat so
cial, cultural i local. El con
sistori va manifestar que la 
certificació ha estat possi
ble gracies al suport del 

Patronat de Turisme de la 
Diputació, que ha facilitat 
la plataforma Biosphere 
Sustainable Lifestyle, que 
ajuda el sector a desen
volupar plans de soste
nibilitat personalitzats a 
través de la selecció de 
més de 400 activitats i ac
cions sostenibles vincula
des amb els objectius de 
!'Agenda 2030. 
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